
Agent Kelića: Nie było kontaktów z Romą

News - ASRoma.pl

Według ostatnich plotek dziennikarskich, Roma jest zainteresowana

graczem Slovana Liberec, Renato Kelićem. Jak donosi na swoim blogu

Gianluca Di Marzio, piłkarza śledzi kilka innych drużyn z Włoch. Portal 

gazzettagiallorossa.it postanowił zweryfikować doniesienia, kontaktując

się z agentem piłkarza, Mario Mestrovicem.

 

Kelić interesuje Romę. Były w ostatnich dniach kontakty z zespołem

Giallorossich?

- Oczywiście, mamy wiele kontaktów, nawet codziennie, z klubami

zainteresowanymi Renato, jednak ani z Romą, ani z żadną z włoskich drużyn. To

tylko plotki transferowe.

 

Inne włoskie zespoły?

- Genoa dla przykładu.

 

Są szanse, że odejdzie w styczniu?

- Wszyscy są na sprzedaż, także zawodnicy jak Messi i Ronaldo. Nie wiem czy

odejdzie w tym sezonie.

 

Wartość rynkowa?

- Nie wiemy i nie podnosiliśmy również do tej pory tej kwestii. Rynek robi cenę,

czekamy.

 

Renato wie o zespołach nim zainteresowanych?

- Tak, rozmawiam z Rentato każdego dnia. Wie, że jest nim zainteresowanych wiele

zespołów, jednak jak mówiłem wcześniej, to tylko plotki.
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